
 

OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO   
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:003‐06/20‐01/7 
URBROJ: 251‐197‐20‐3 
U Zagrebu 10.12.2020. 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 31. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Voltino održane 10.12.2020. godine s početkom u 16,30 sati. 
 
Prisutni članovi ŠO: Mihaela Čuljak, Snježana Crneković, Maja Sučević, Morana Strahija, Dino Dorotić, Višnja 
Vanjek, Matea Orešković 
Zapisničar: Morana Strahija 
Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole, 
Sjednicom predsjedava Snježana Crneković, predsjednica ŠO, koja konstatira da postoji kvorum (7 članova) 
za pravovaljano odlučivanje. 
Predsjednica, predlaže Dnevni red i daje na glasovanje, te se isti usvaja sa 7 glasova ZA. 
 
DNEVNI RED:      
 
1. Verifikacija zapisnika s 30. sjednice Školskog odbora 
2. Zasnivanje radnog odnosa sa osobom za stjecanje prvog radnog iskustva/pripravništva ‐ stručni suradnik 
pedagog ‐ suglasnost 
3. Prijedlog financijskog plana za razdoblje od 2021.‐2023. godine 
4. Radovi na uređenju školskih ormarića i pregradnih zidova 
5. Razno 
 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika sa 30. sjednice ŠO 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se zapisnik sa 31. sjednice.  
 
Ad.  2)  Zasnivanje  radnog odnosa  sa osobom  za  stjecanje prvog  radnog  iskustva/pripravništva  ‐  stručni 
suradnik pedagog ‐ suglasnost 
 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli slijedeću 
 
ODLUKU: 
 

2. Daje se suglasnost za zasnivanje radnog odnosa sa slijedećim kandidatom za rad na radnom mjestu: 
 

‐ stručni suradnik pedagog ‐ pripravnik ‐  Anja Toplek. 
 

Ad. 3) Prijedlog financijskog plana za razdoblje od 2021.‐2023. godine 
 

Predsjednica  Snježana  Crneković  predala  je  riječ  ravnateljici  škole  Kseniji  Gluhak,  koja  je  ukratko 
upoznala članove ŠO s Prijedlogom financijskog plana za razdoblje od 2021.‐2023. godine (prilog 2). 

 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli slijedeći 



 

 
ZAKLJUČAK: 
 

3. Prijedlog financijskog plana za razdoblje od 2021.‐2023. godine se usvaja. 
 
 
Ad. 4) Radovi na uređenju školskih ormarića i pregradnih zidova 
 

Predsjednica  Snježana  Crneković  predala  je  riječ  ravnateljici  škole  Kseniji  Gluhak,  koja  je  ukratko 
upoznala  članove  ŠO  o  ponudama  koje  su  pristigle  na  školu  za  obavljene  radove.  Pristigle  su  3  ponude, 
odabrana je tvrtka “Promondis” (prilog 3). Sređivanje sanitarnog čvora je išlo od sredstava namijenjenih za 
sanaciju  štete uzrokovane potresom  tako da nema  refundiranja.  Za ostale  radove  se  traži  refundacija od 
Grada Zagreba kako bi se mogli refundirati izvođači. 

 

R.b
r. 

Ponuda br.   Predmet ponude  Iznos bez PDV‐
a/kn 

PDV/kn  iznos s PDV‐om/kn 

1.  0712/2020‐1  ormari učionice ‐ prizemlje 
ormari  

57.630,00 14.407,50  72.037,50

2.  0712/2020‐2  zaokretna vrata, dostava i 
montaža 

57.010,00 14.252,50  71.262,50

3.  0712/2020‐3  nadsvjetla učionice   68.750,00  

4.  0712/2020‐4  nadsvjetla učionice ‐ 
montaža 

61.375,00  

5.  0712/2020‐5  pregradna stijena knjižnica   28.685,00  

6.  0712/2020‐6  vrt demontaža, odvoz i 
zbrinjavanje 

44.700,00 11.175,00  55.875,00

7.  0712/2020‐7  dodatni GK i električarski 
radovi 

19.250,00  

8.  0712/2020‐8  obloge stupova i sokle  57.280,00  

9.  0712/2020‐9  vrata učionice  63.750,00  

   
UKUPNO 

 
458.430,00

 

 
 

Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli slijedeći 
 

ZAKLJUČAK: 
 

4. Usvaja se izvještaj ravnateljice Ksenije Gluhak. 
 
 
Ad. 5) Razno 
 

Predsjednica  Snježana  Crneković  predala  je  riječ  ravnateljici  škole  Kseniji  Gluhak,  koja  je  ukratko 
upoznala članove ŠO s aktualnim događanjima u školi.  

U  5.c  razrednu  imamo  3  učenika  koji  zbog  zdravstvenih  razloga  prate  nastavu  online.  Trenutna 
epidemiološka  situacija, 7  razreda u  razrednoj nastavi  i 5  razreda u predmetnoj nastavi  je bilo u  izolaciji. 
Također su dvije profesorice bile u izolaciji. Djeca su najčešće u izolaciji zbog roditelja.  

Ravnateljica Ksenija Gluhak je također obavijestila članove ŠO kako se zbog trenutne epidemiološke 
situacije i zbog odluke MZOO‐a, zimski praznici produžuju do 18.01.2021., a drugog dijela zimskih praznika 
neće biti. Odluka MZOO‐a je već izašla u Narodnim novinama. 

 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli slijedeći 



 

 
ZAKLJUČAK: 
 

5. Usvaja se izvještaj ravnateljice Ksenije Gluhak. 
6. Usvaja se odluka MZOO‐a o produženju zimskih praznika. 

 
Sjednica završena u 17,30 sati. 

 
 

ZAPISNIČAR;                     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Morana Strahija             Snježana Crneković 
 
 


